

Verslag interne COR-vergadering

5

Datum 14 april 2023
Locatie Kamer 0.21 Maagdenhuis (Spui 21, Amsterdam) en **hybride**

Verslag door Mw. mr. N.M. Nagobi-Prins

10

AGENDA

- 15 **1. Opening, vaststelling agenda**
2. Mededelingen
3. Vaststelling verslagen
- Verslag d.d. 17-02-2023
 - Verslag d.d. 10-3-2023
 - 20 - Verslag d.d. 31-03-2023
- 4. Samenwerking met derden – Terugblik debat 29 maart 2023 & betrokkenheid van de COR**
- 5. Updates (n.a.v. Agenda Overleg): Betrokkenheid COR bij ‘beleidsversnellers’**
- 25 **6. NIEUW: Informatie en betrokkenheid medezeggenschap bij “Onderzoek versterking HR-functie UvA”**
- 7. Concept-agenda OV 21-04-2023**
- 1. Opening en vaststelling agenda
 - 2. Digitale Agenda: Presentatie van Maarten Emonts
 - 3. Mededelingen
 - 30 4. Verslag OV d.d. 17 maart 2023
 - 5. Hooglerarenbeleid – stand van zaken – extern juridisch advies
 - 6. Samenwerking met derden & betrokkenheid van de COR
 - 7. Toekomst scenario’s ACTA
 - 8. Updates: Besluitvorming (her)verdeling starters-en stimuleringsbeurzen en UvA startersbeurzen (o.v.b.)
 - 35 9. Rondvraag
- 8. Updates: Besluitvorming (her)verdeling starters-en stimuleringsbeurzen en UvA startersbeurzen**
- 9. Commissies-stand van zaken**
- 40 • HRM
 - Financiën
 - Huisvesting
 - PIG
 - O&O
 - 45 • Communicatie – onderwerpen Nieuwsflits COR april?
- 13. Rondvraag en sluiting**
-

50 **Aanwezig:** G. van der Pol (Voorzitter), E. Grassiani (Vicevoorzitter; online), A. Dankers, H. Brand, D. Donner, C. Hille (online), G. Van Houwelingen, T. Markaki, E. Pasmaan (online), N. Naaraat, L. Schaap, E. Schinkel, N. van Woerden, O. van Tubergen, Nafisa Nagobi-Prins (ambtelijk secretaris, verslag)

Afwezig met bericht: H. Kjos

Afwezig zonder bericht: -

55

Gast(en): -

VERSLAG

60 1. Opening, vaststelling agenda

Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:10 uur en heet iedereen van harte welkom. Hij deelt mee dat de agenda is gewijzigd en dat dit afgelopen woensdag is gecommuniceerd aan de raadsleden, onder vermelding dat agendapunt nr. 5 vervalt en wordt behandeld bij de mededelingen.

65 De agenda is gewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

- 70 • Voorzitter Van der Pol geeft een update over een recente vraag van OR-FGw over de sectorplannen van OCW. De meeste recente update van de sectorplannen houden onder meer grote wijzigingen in voor het onderwijs voor de FGw in¹. Tijdens het Agenda Overleg (AO) met Collegevoorzitter Ten Dam werd duidelijk dat het College ook niet blij is over een aantal zaken die in de sectorplannen staat. Het College heeft bijvoorbeeld druk uitgeoefend om een aantal plannen naar hun hand te zetten, maar tijdens het AO werd duidelijk dat de Minister van OCW de plannen definitief heeft gemaakt. Raadslid Markaki legt uit dat het de OR-FGw met name verbaasd was over het enthousiasme van de decaan en onderwijsdirecteuren van de bachelors over deze sectorplannen. Dat werd duidelijk in de nieuwsbrief van de FGw. Zij geeft aan dat het accent van de sectorplannen ligt op de ‘Schooltalen’.
- 80 • Tijdens het AO is ook het onderwerp “Beleidsversnellers” besproken. Collegevoorzitter Geert Ten Dam gaf aan dat zodra er sprake is van verandering van beleid, de COR daarvan over op de hoogte wordt gesteld. Veel informatie over de beleidsversnellers is te vinden op de UvA-medewerkersite. Ambtelijk secretaris (AS) Nagobi-Prins zal deze informatie delen na afloop van de IV (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).
- 85 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat een collega ‘voorzitter van een medezeggenschapsraad’ van een Duitse universiteit recent de COR heeft benaderd met de vraag of raadsleden van de COR bekend zijn binnen de organisatie met tijdschrijven. Verschillende raadsleden geven vervolgens antwoord op deze vraag en daaruit kan worden geconcludeerd dat daarvan sprake is op de faculteiten bij alleen bepaalde extern gefinancierde projecten en bij de Diensten (via bijvoorbeeld Sap). Voorzitter Van der Pol gaat deze externe collega binnenkort antwoorden.
- 90 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het DB recent een overleg met de Centrale Promovendi Council (CPC) heeft gehad. Nadat dat overleg is hij op het idee gekomen om elke 1,5 jaar tussentijdse verkiezingen te houden en pitcht dit voorstel vervolgens in aan de raad. Het staat vast dat er sprake is van ondervertegenwoordiging van de promovendi in de medezeggenschap. Daarnaast staat het vast dat de afgelopen jaren elk jaar het nodig is gebleken om tussentijdse verkiezingen te houden bij een aantal decentrale raden. Door de vaststelling van het houden van tussentijdse medezeggenschapsverkiezingen iedere 1,5 jaar, wordt aange-
moedigd dat promovendi zich eerdere zullen kandideren voor een medezeggenschapsraad. De duur van contracten van promovendi is 4 jaar, daardoor kunnen zij zich vaak niet verbinden voor 3 jaar, 1,5 jaar daarentegen klinkt aantrekkelijker. Daarnaast hoeft er verder niets gewijzigd te worden aan het verkiezingsreglement. Het 3-jaar medezeggenschapslidmaatschap blijft gewoon gelden. Raadslid Brand is sceptisch over dit voorstel. Met name over het feit dat het merendeel van de promovendi aan de UvA niet Nederlandstalig is en dat is wel de voertaal van de COR. Daarnaast is een groot deel van de promovendi niet in dienst van de UvA. Raadslid Van Houwelingen is het hier niet mee eens en geeft aan dat het hem verbaast dat het Nederlands nog steeds de voertaal is in de medezeggenschap. Raadslid Donner legt

¹ Nationale Commissie Sectorplannen, inz. Adviesbrief d.d. 13 maart 2023 (<https://www.nlsectorplannen.nl>) v.20230512

110 uit dat deze twee genoemde punten geen obstakel behoeven te zijn. Enerzijds kan lering worden getrokken uit de ervaringen van de CSR, waarbij de voertaal van hun gremium het Engels is. Daarnaast is het feit dat de promovendi niet zijn aangesteld slechts een reglementaire kwestie. Raadslid Van Houwelingen vraagt de raad hoe deze aankijkt tegen het idee van het instellen van flexzetels bedoeld voor promovendi. Voorzitter Van der Pol antwoordt dat het idee van flexzetels een leuk idee is, maar reglementair niet mogelijk is. Raadslid van Tubergen geeft aan dat promovendi die deelnemen in een medezeggenschapsraad logischerwijs langer over hun onderzoek zullen doen en vraagt zich af hoe deze extra tijd vergoed zal worden. Raadslid Brand antwoordt dat deze vergoeding zal moeten volgen uit de vergoeding die faculteiten krijgen voor het medezeggenschapslidmaatschap. Tot slot vraagt raadslid Brand zich af in hoeverre promovendi geneigd zullen zijn deel te nemen aan een medezeggenschapsraad. Op het moment lijken de zetels van de CPC ook moeilijk te vullen. Voorzitter Van der Pol dankt de raadsleden voor hen inbreng en stelt voor dat het onderwerp geagendeerd wordt voor de komende IV. Binnenkort komt het DB samen met de voorzitter van de Commissie O&O samen met Collegevoorzitter Ten Dam en het DB van de CPC om verder te praten over dit onderwerp. Het is van belang dat tegen die tijd de visie van de COR helder is.

- 125 • Voorzitter Van der Pol deelt mee als ‘friendly reminder’ dat de raadsleden zich nog kunnen aanmelden voor de designsessies 'gedifferentieerde loopbaanpaden' Erkennen en Waarderen. De sessies zijn online. AS Nagobi-Prins stuurt na de IV een reminder voor het aanmelden.

3. Vaststelling verslagen

- 130 • Verslag d.d. 17-02-2023
- Verslag d.d. 10-3-2023
- Verslag d.d. 31-03-2023

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de verslagen nog niet gereed zijn en dat deze op de eerst volgende IV zullen worden vastgesteld.

4. Samenwerking met derden – Terugblik debat 29 maart 2023 & betrokkenheid van de COR

135 Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het onderwerp volgende week vrijdag tweemaal op de agenda staat. Het onderwerp is geagendeerd voor de OV met als insteek dat het CvB aan de COR zal aangeven op welke wijze de COR betrokken wordt in het over te nemen besluit van het College. Dat houdt onder meer in dat het CvB zal aangeven van welke formele medezeggenschapsrechten sprake is.

140 Na de OV is er een technisch overleg gepland met de dossierhouders van de te organiseren debatten, Hoogleraar Arno Kourula, Niek Brunsveld (Academische Zaken) en anderen. Insteek van dit technische overleg is dat de COR input en feedback kan geven over de organisatie van de komende debatten. Raadslid Van Woerden is het hier mee eens en benadrukt dat de COR vooral het democratische proces van de organisatie van de debatten dient te monitoren. Raadslid van Houwelingen deelt mee dat hij recent geïnterviewd is door het onderzoeksteam die het debat leidt. Daarbij werd duidelijk dat het onderzoeksteam een studie gaat doen waaruit aanbevelingen zullen voortkomen. Hij geeft aan dat het mooi zou zijn als de COR hoog zal inzetten op deze aanbevelingen en zorgen dat deze aanbevelingen ook met de gemeenschap worden gedeeld. Uiteindelijk is het CvB de degene die besluit welke aanbevelingen worden overgenomen.

150 Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat het heel goed is dat de fossiele brandstoffen industrie hoofdonderwerp is van de debatten in relatie tot samenwerkingen met derden maar zij vraagt zich tegelijkertijd af of het onderwerp niet breder getrokken moet worden. Hoe zit het bijvoorbeeld met het aangeven van samenwerkingen met derden in relatie tot mensenrechtenschendingen en dergelijke. Het opstellen van algemeen beleid is vrijwel onmogelijk. Voorzitter Van der Pol is het hier mee eens en geeft aan dat dit punt ook besproken is tijdens het AO. Het CvB neemt voor aanvang van de zomer een besluit. Daarover zal de COR een standpunt moeten innemen. Dat het CvB een besluit neemt wil niet zeggen dat daarmee discussie is afgelopen. Het is een *ongoing* proces.

155 Raadslid Van Woerden geeft aan dat hij signalen binnenkrijgt vanuit de OR-FNWI dat men zich heel veel zorgen maakt om de reputatie van de FNWI naar aanleiding van het door het CvB

160 afgekondigde moratorium. Langlopende relaties met derden zijn nu tijdelijk stopgezet en dat kan niet van de een op de andere dag worden teruggedraaid. Raadslid Van Tubergen geeft aan dat met betrekking tot het punt om de discussie breder te trekken, het van belang is dat er beleid komt voor alle samenwerkingsverbanden met overheden, bedrijven, stichtingen enzovoorts. Raadslid Markaki voegt hieraan toe dat het van belang is ook de bijzonder

165 hoogleraren hierbij te betrekken. Deze groep is vaak gelieerd aan bedrijven c.q. stichtingen en dergelijke. Op dit moment hebben zij geen verplichting om alle banden en nevenfuncties die zij hebben openbaar te maken. Daar moet meer onderzoek naar gedaan worden. Raadslid Van Tubergen vult hierbij aan dat dat ook voor ‘gewone’ hoogleraren geldt.

170 Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat het opvallend is te noemen dat de AISEC geen een keer is benaderd met vragen over samenwerkingen met derden en dat terwijl juist deze Commissie het gremium bij uitstek is om uitspraken te doen over samenwerkingen met derden. Raadslid Van Woerden is sceptisch over de werking van de AISEC. Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat sinds zijn toetreding in het afgelopen najaar van 2022 hij nog geen overleg van de AISEC heeft meegemaakt, omdat deze zijn afgezegd. Wegens zijn vertrek uit de COR wegens een nieuwe baan deze

175 maand, zal de COR moeten uitzoeken aan wie zijn stokje kan worden overgedragen (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat alle genoemde punten zullen worden ingebracht op de komende OV en het technisch overleg.

180 **5. Updates (n.a.v. AO): Betrokkenheid COR bij ‘beleidsversnellers’**

Dit agendapunt is komende te vervallen en is behandeld bij de bespreking van de mededelingen.

6. NIEUW: Informatie en betrokkenheid medezeggenschap bij “Onderzoek versterking HR-functie UvA”

185 Vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat het onderwerp door de Commissie HRM is besproken en geeft een update. Op het eerste gezicht is het document bijzonder lovend over de genoemde plannen. Insteek is dat de plannen voor aanvang van de zomer worden uitgerold. Zij en raadslid Hille geven aan dat het belangrijk is dat de COR betrokken wordt bij deze uitrol en stemt positief dat de COR inmiddels al uitnodigingen heeft ontvangen om mee te doen aan nog in te plannen paneldiscussies.

190 Raadslid Van Tubergen geeft aan dat hij tijdens een eerdere OV had aangegeven dat het ook goed zou zijn als een vertegenwoordiger van het OBP ook een bijdrage zou leveren. Recent is hij benaderd door HR. Hij heeft onder meer geantwoord dat er veel dient te veranderen op de manier hoe werving & selectie wordt uitgevoerd. De huidige manier is vrij gedateerd. Verder vraagt raadslid Van Tubergen zich af of de feedback die hij heeft gegeven inzake het HR Manifest over hetzelfde gaat als het onderwerp voor deze IV geagendeerd “**Onderzoek versterking HR-functie UvA**”. Raadslid Markaki is benieuwd naar de data van deze panelgesprekken. AS Nagobi-Prins gaat de genoemde punten van Raadsleden Markaki en Van Tubergen uitzoeken (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).

7. Concept-agenda OV 21-04-2023

- 200
1. Opening en vaststelling agenda
 2. Digitale Agenda: Presentatie van Maarten Emonts

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het CvB heeft voorgesteld dat Maarten Emonts een presentatie zal geven op de OV van volgende week en vraagt de COR om een reactie. Raadslid Donner geeft aan dat er een aantal discussiepunten worden genoemd in de digitale

205 agenda. Hij legt uit dat het voor de COR van belang is om een aantal punten uit de digitale agenda te kiezen, waar de COR graag zou zien waar de UvA zijn aandacht op zal richten. Het gaat om een behoorlijke lijst van ambities en daarom is het voor de COR van belang vooraf te weten welke ambities meer aandacht verdienen.

3. Mededelingen
 4. Verslag
- 210

Raadslid Markaki vraagt een update over het openstaande actiepunt inzake de samenstelling van de Klachtencommissie. Met name is het voor de COR vreemd te lezen dat er op de webpagina over de samenstelling staat ‘plv.lid namens de COR’ en de COR verder niets over

- 215 deze personen/ benoeming vanaf weet. AS Nagobi-Prins gaat (nogmaals) om opheldering vragen bij de bestuurssecretaris Herweijer (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).
5. Hooglerarenbeleid – stand van zaken – extern juridisch advies
COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat AS Nagobi-Prins een (concept)verslag heeft opgesteld van het technisch overleg dat d.d. 15 maart 2022. In het verslag staat wat er in het
220 verleden goed en niet goed is gegaan en hoe we voor de toekomst kunnen zorgen dat het wel goed zal gaan. De reden waarom het op de agenda staat voor de OV van volgende week is om samen met het College van Bestuur het concept verslag vast te stellen. Het concept verslag is begin volgende week beschikbaar.
6. Samenwerking met derden & betrokkenheid van de COR
Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het onderwerp zojuist uitgebreid is besproken.
- 225 7. Toekomstscenario's ACTA
Raadslid Naaraat geeft aan dat eind 2022 het CvB heeft aangekondigd dat het College de eerste drie maanden van 2023 zal gebruiken om te verkennen welke toekomstscenario's er zijn voor de ACTA. Van alle resultaten die uit deze verkenning zullen voortkomen zullen er twee scenario's worden uitgewerkt. Hij en raadslid Brand willen weten welke scenario's
230 nader worden uitgewerkt en hoe tot deze keuze wordt gekomen. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat Collegevoorzitter Geert Ten Dam tijdens het AO heeft gevraagd waarom het een COR aangelegenheid is. Raadslid Brand geeft aan dat te nemen beslissing de toekomst van de Faculteit ACTA aangaat en dat ligt zowel op het niveau van de COR als de OR. Raadslid Naaraat geeft aan dat de huidige decaan a.i. eveneens heeft aangegeven dat het een COR-aangelegenheid is. Hij en raadslid Brand geven aan dat het van belang is dat de COR de mogelijkheid krijgt vragen te stellen over deze toekomstscenario's en met name over de zorgvuldigheid waarmee de huidige directie van de ACTA een voorselectie maakt uit scenario's die uit de hiervoor genoemde verkenning zijn voortgekomen.
- 235 8. *Updates: Besluitvorming (her)verdeling starters-en stimuleringsbeurzen en UvA startersbeurzen (o.v.b. geagendeerd)*
Voorzitter Van der Pol geeft een update over de stand van zaken over de OR-en in dit verband. Het blijkt dat een aantal OR-en inmiddels naar Juridische Zaken (JZ) is gegaan om tekst en uitleg te vragen over de formele medezeggenschapsrechten met betrekking tot de(her)verdeling starters-en stimuleringsbeurzen. Vaststaat dat de aanvankelijk summiere uitleg van JZ over het feit dat er geen sprake was van formele medezeggenschapsrechten,
245 door de COR als onvoldoende werd beschouwd. Op korte termijn ontvangt de COR een brief van het CvB met een betere uitleg. Ondertussen raadt voorzitter Van der Pol alle OR-en aan die dat nog niet hebben gedaan, zich te wenden tot JZ indien ze vragen hebben over de interpretatie van de herverdeling. Door deze aanpak is het nu niet nodig het onderwerp te agenderen voor de OV van volgende week vrijdag.
- 250 9. Rondvraag

8. Commissies stand van zaken

• Algemeen

- 255 Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de CSR recent een ongevraagd advies heeft geschreven over de positie van de decaan en de daarbij behorende benoemingsprocedure. De CSR betoogt in dit Ongevraagd Advies deze benoemingsprocedure via verkiezingen dient te gaan. Daarnaast heeft de CSR aangegeven dat de periode van 48 uur voor het houden van draagvlakgesprekken te kort is. Op verzoek van de CSR is het onderwerp geagendeerd voor de GV van volgende week. Voorzitter Van der Pol wil van de raad weten wat zij vinden van het Ongevraagd Advies van de CSR.
- 260 Raadslid Van Houwelingen geeft aan kanttekeningen te hebben over de vertegenwoordiging van de medezeggenschap in deze procedure. Hij legt uit dat er maar één raadslid betrokken is per gremium en deze mag niets zeggen tegen de raad omdat er 'geheimhouding' geldt.
- Raadslid Donner geeft aan dat de raad wel het proces kan bespreken en instructies mag geven, zonder dat daarbij namen worden genoemd. Het afgevaardigde raadslid voor de benoemings- en
265 advies Commissie (BAC) krijgt het vertrouwen van de raad om de instructies conform het in de raad

besprokene uit te voeren. Voorzitter Van der Pol vult hierbij aan dat het vertrouwen wordt gecreëerd door als raad intern te bespreken wat er wordt verwacht van de afgevaardigde voor de BAC.

270 Raadslid Brand geeft aan dat de procedure en het borgen van de privacy van de kandidaten zaken zijn die los van elkaar moeten worden gezien. Daarnaast wijst hij op de verhoudingen van de personen die deel uitmaken van de BAC. Raadslid Hille vraagt zich af in hoeverre de afgevaardigde vrij is om aan te geven dat er contra-indicaties zijn, als de meerderheid van de BAC een ander standpunt inneemt. Voorzitter Van der Pol antwoordt dat de samenstelling van de BAC is vastgelegd in het Universiteitsreglement en de richtlijn (door het CvB vastgesteld) werving en selectie senior posities. Ook geeft hij aan dat hij vaak genoeg heeft meegemaakt dat wanneer er contra-indicaties zijn, 275 de desbetreffende kandidaat het niet is geworden. Met andere woorden: een ieders standpunt in de BAC wordt heel serieus genomen, is zijn ervaring. Het punt van de privacy betreft het 'afbreukrisico' voor de kandidaten. Het 'niet' worden kan een kandidaat een carrière kosten en dat is in het verleden ook weleens gebeurd. Daarom is er voor 48 uur gekozen. Helaas schijnt de CSR voor dit aspect weinig begrip te hebben. Met andere woorden: zij zien dat anders.

280 Voorzitter Van der Pol geeft tot slot aan dat alle genoemde punten worden meegenomen voor de GV van volgende week vrijdag.

- **Financiën**

Raadslid Donner geeft aan dat er op d.d. 31 maart 2023 een technisch overleg plaatsvond met de Commissies Financiën van de COR en de CSR, Hoofd Financiën Erik Boels en zijn collega' van 285 FP&C. Dat overleg ging over de concept Kaderbrief 2024. Insteek is dat de concept Kaderbrief 2024 eind mei met de GV gedeeld zal worden en dat de GV eind juni 2023 met een besluit daarover zal komen. Hij geeft aan dat het voor de GV een uitdaging zal zijn of voor het door de GV te nemen besluit het ook nodig zal zijn om de decentrale medezeggenschap om advies te vragen en om deze te krijgen.

290 Raadslid Van Tubergen geeft aan dat door het technische overleg de Financiële Commissies een goed overzicht hebben kunnen op de concept- Hoofdpijnen van de Kaderbrief 2024.

- **Huisvesting**

Raadslid Van Tubergen geeft aan dat de COR een Ongevraagd Advies d.d. 20 januari 2023 (COR 23u01) heeft geschreven over de nieuwe ruimtenorm. De COR ontvangt binnenkort een reactie 295 daarop van het CvB. Een van de moeilijke zaken rondom huisvesting is dat er plannen worden gemaakt voor minstens 5 jaar. Binnen die 5 jaar mogen deze plannen in beginsel niet worden gewijzigd. Hij geeft aan dat het van belang is om die rigiditeit los te laten en de problemen (schaarste) die nu spelen op het gebied van huisvesting adequaat aan te pakken. Ook merkt hij op dat de structuur van huisvesting inzake het REC - deze is meer ad hoc - anders is als die van het Universiteitskwartier. Hij geeft aan dat het advies van de COR over de regiefunctie daarom ontzettend van belang is. Deze regiefunctie werd ook genoemd in de kwartaalrapportage van het CvB.

- **PIG**

Raadslid Donner geeft aan dat er een vraag vanuit de GOR is binnengekomen om een vraag te stellen over het door de bestuurder voorgenomen plan om de ticketsystemen van Topdesk te gaan aanbesteden. Hij zal tijdens de rondvraag van de OV van volgende week vragen wat de ambitie van de 305 organisatie daarbij is in relatie tot het punt daarover op de Digitale Agenda.

Raadslid Van Tubergen geeft aan dat hij en raadslid Donner momenteel als GV-COR-afgevaardigden zullen deelnemen aan sessie(s) over de Aanbesteding Post, Print, Repro & Logistiek. Dit is een centraal onderwerp dat de Facilitaire Ondersteuning van medewerkers en studenten betreft. 310 Raadsleden die ook willen meedoen kunnen dat aan AS Nagobi-Prins aangeven.

- **O&O**

Raadslid Van Houweligen geeft aan dat de GV recent het instemmingsverzoek aangaande de start van de nieuwe Universitaire Master Business Information Technology Management heeft ontvangen. Hij geeft aan de OR-EB geen grote zorgen heeft. Een punt wat aandacht verdient is dat er mogelijk extra druk zou kunnen komen te staan op de medewerkers bij deze opleiding. Hij legt gedetailleerd uit waarom en geeft hierbij aan dat deze genoemde punten van aandacht worden meegenomen door het facultaire bestuur.

Raadslid Van Woerden geeft aan dat de Commissie O&O daarnaast drie andere onderwerpen onder de aandacht wil brengen.

320 Ten aanzien van het onderwerp ‘Een slimmer Collegejaar’ het volgende. De COR heeft daar vorig jaar een Ongevraagd Advies over geschreven. Momenteel lopen er meer dan 42 projecten en de UvA en de Erasmus Universiteit zijn penvoerder. Hij en Voorzitter Van der Pol onderzoeken op welke manier de medezeggenschap nauwer betrokken worden bij deze projecten.

325 Ten aanzien van het onderwerp ‘Docentenbeleid’ vindt er deze middag een extra spoed tripartiete-overleg plaats, met een afvaardiging van de COR en de UCLO en Collegevoorzitter Ten Dam en HR Directeur Robert Grem. Reden voor deze spoedzitting is dat implementatie van het nieuwe docentenbeleid niet overal in de organisatie glad verloopt. Tijdens het overleg worden een aantal knelpunten besproken. Raadslid Van Tubergen vraagt of er zicht is op het soort klachten van docenten. Raadslid Van Woerden antwoordt dat de ad hoc Klachtencommissie daar zicht op heeft. Alleen via de eerder door de COR gedane oproep in de UvA-nieuwsbrief is er kennis over het soort klacht.

330 Tot slot kaart raadslid Van Woerden ChatGPT als onderwerp te ter bespreking aan. Hij roept hierbij de decentrale raden op dat zij hun decaan zullen vragen welk rol ChatGPT van betekenis heeft op de toetsing (en onderzoek). Op dit moment is het niet duidelijk waar de verantwoordelijkheid ligt om hierover te beslissen. Voorsnog zijn het de examencommissies die door opleidingen verantwoordelijk worden gehouden voor de toetsing van vakken.

335 Men dient zich verder af te vragen in hoeverre het onderwijs gewijzigd dient te worden wegens ontwikkelingen rondom AI. Voorzitter Van der Pol voegt hieraan toe dat tijdens het AO werd aangegeven dat dat Rector magnificus Verbeek een lezing aan het voorbereiden is over ChatGPT. Meer nieuws hierover op de OV van volgende week vrijdag.

340 • **Communicatie**

De COR heeft afgestemd dat na het tripartiete overleg van deze middag bekeken zal worden of er in de komende UvA-nieuwsbrief een update komt over het docentenbeleid (*Actiepunt Commissie Communicatie*).

345 **9. Rondvraag**

Vicevoorzitter Grassiani geeft aan - onder verwijzing naar een eerdere IV over zwangerschapsverlof aan dat recent een medewerker een juridische zaak is gestart over het punt dat vakantiedagen niet worden meegerekend in het verlof. Zij heeft deze zaak gewonnen. Dit punt wordt zal zij aan de orde stellen tijdens de rondvraag van de OV van volgende week vrijdag zodat het ook op centraal niveau aandacht krijgt en wordt overgenomen.

350 Raadslid Brand geeft aan dat hij tijdens de rond vraag van de OV van volgende week zal vragen naar de status van het promotievolgsysteem. Een systeem dat zou worden ingevoerd in 2014.

355 Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de vacature voor de Coördinator Versterking Medezeggenschap is ingevuld door Bora Fidan. Volgende week zal tijdens de GV met hem kennis worden gemaakt. Academische Zaken (hij gaat op de kamer zitten van Tetje Timmermans) is zijn formele leidinggevende en de GV zijn functionele. Raadslid Donner geeft aan dat de GV volgende week duidelijkheid dient te krijgen over de werklast van de heer Fidan.

360 Tot slot dankt voorzitter Van der Pol raadslid Van Houwelingen voor zijn bijdragen voor de COR en prettige samenwerking, nu deze IV zijn laatste IV is voor de COR wegens zijn vertrek komende maand naar een nieuwe werkgever. Begin juni komt er een diner met de COR en voormalig raadsleden (sinds september 2022). Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat er namens de OR-EB binnenkort twee afgevaardigden tot de COR zullen toetreden. Daarnaast geven hij, voorzitter Van der Pol, Van Tubergen en Van Woerden de laatste stand van zaken rond tussentijdse verkiezingen en vacante vacatures binnen hun OR.

365

Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 12:30 uur.

Openstaande actiepunten COR

N.a.v. de IV d.d. 24-09-2021

- De volgende Medewerkersmonitor 2023 zal een nieuwe versie zijn. De COR zal hierbij betrokken worden. Hoe en in welke vorm is nog onduidelijk. Daarnaast is het van belang dat bij decentraal informatie wordt opgehaald over de Medewerkersmonitor 2021 AS Nagobi zal hierover navraag doen bij de Bestuurder (*Actiepunt AS Nagobi*): navraag is gedaan, maar wel concreet antwoord van de bestuurder), maar nog geen vraag ontvangen over betrokkenheid COR *Aanhouden*

N.a.v. IV d.d. 30-09-2022

- **Notitie Honorary Fellow:** De COR zou op grond van Wet op de Ondernemingsraden kunnen instemmen met deze nieuwe versie, mits de COR een officiële aanbiedingsbrief van het College van Bestuur ontvangt, waarbij deze nieuwe versie van de ‘Notitie Honorary Fellow’ ter instemming aan de COR wordt voorgelegd (*Actiepunt ambtelijk secretaris (AS) Nagobi*). staat nog open, er is een mail naar het CvB verstuurd, dat het ter instemming moet worden gelegd a/d COR. *Aanhouden zolang dossier hooglerarenbeleid nog loopt*
- **Evaluatierapporten vanuit project digitaal toetsen:** Afgestemd wordt dat raadslid Torenvliet het overleg met de heer R. (Rob) van den Heuvel en de Commissie O&O en PIG zal initiëren. Raadslid Donner gaat Dossier oppakken, omdat raadslid Torenvliet wegens pensioen vorige maand de COR heeft verlaten. (*Actiepunt raadslid Donner*). *Aanhouden (dit loopt: een afspraak met Rob van den Heuvel, Commissie PIG en O&O wordt ingepland in mei/juni 2023).*

N.a.v. IV d.d. 16-12-2022

- Het is nodig dat de decentrale raden hun algemene beeld van jullie over de **besteding van de kwaliteitsgelden** delen met de COR. AS Nagobi-Prins zal in het voorjaar een concept opstellen. De afspraak is dat het bestuur (lokaal) actief de medezeggenschap meeneemt in de besluitvorming. Vandaar deze oproep. AS Nagobi-Prins zal een en ander nog per e-mail communiceren (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*). *In februari alle ontvangen input verwerken en zo nodig een reminder sturen. Afgehandeld*

N.a.v. IV d.d. 27-01-2023

- Raadslid Markaki vraagt of de COR zicht heeft op de samenstelling van de Klachtencommissie van de UvA. Zij signaleerde recent dat de COR recent heeft bijgedragen aan de benoeming van een nieuw Commissielid. De Raad concludeert hier niet mee bekend te zijn. AS Nagobi-Prins zal navraag doen hierover (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*) *Aanhouden (e.e.a. is besproken in de OV d.d. 21-04-2023, de COR dient een raadslid af te vaardigen voor de Klachtencommissie)*
- Raadslid Van Woerden en raadslid Van Houwelingen vragen naar regelingen inzake verlof voor medewerkers die met zwangerschapsverlof zijn. Raadslid Van Woerden vraagt concreet of docenten die lange tijd wegens zwangerschapsverlof hun uren moeten inhalen. Raadslid Van Houwelingen vraagt iets vergelijkbaars voor tenuretrackers. AS Nagobi-Prins gaat dit navragen bij de bestuurssecretaris. (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*) *Aanhouden*

N.a.v. IV d.d. 10-03-2023

- Beëindiging pilot Flexibel studeren (procesvoorstel) – agenderen voor volgende IV

N.a.v. IV d.d. 31-03-2023

- AS Nagobi-Prins zal de contactgegevens van de Hoofd Integrale Veiligheid door geven aan raadslid Naaraat.
- DB gaat tijdens IO/ AO de vraag stellen aan het CvB waarom zij zich niet hebben warm hebben gemaakt voor het behoud van de mogelijkheid tot flexstuderen (nu de pilot is beëindigd, door de minister van OCW).

N.a.v. IV d.d. 14-04-2023

- Veel informatie over de beleidsversnellers is te vinden op de UvA-medewerkersite. Ambtelijk secretaris (AS) Nagobi-Prins zal deze informatie nadelen na afloop van de IV (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).
- Raadslid Van Houwelingen geeft aan dat sinds zijn toetreding in het afgelopen najaar van 2022 hij nog geen overleg van de AISEC heeft meegemaakt, omdat deze zijn afgezegd. Wegens zijn vertrek uit de COR wegens een nieuwe baan, zal de COR moeten uitzoeken aan wie zijn stokje kan worden overgedragen (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).
- “**Onderzoek versterking HR-functie UvA**”. Raadslid Markaki is benieuwd naar de data van deze panelgesprekken. AS Nagobi-Prins gaat de genoemde punten van Raadsleden Markaki (data) en Van Tubergen (betrokkenheid COR) uitzoeken (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).
- Raadslid Markaki vraagt een update over het openstaande actiepunt inzake de samenstelling van de Klachtencommissie. Met name is het voor de COR vreemd te lezen dat er op de webpagina over de samenstelling staat ‘plv.lid namens de COR’ en de COR verder niets over deze personen/ benoeming vanaf weet. AS Nagobi-Prins gaat (nogmaals) om opheldering vragen bij de bestuurssecretaris Herweijer (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*) (*Zie ook actiepunt IV d.d. 27-01-2023*)
- De COR heeft afgestemd dat na het tripartiete overleg van deze middag bekeken zal worden of er in de komende UvA-nieuwsbrief een update komt over het docentenbeleid (*Actiepunt Commissie Communicatie*).